
Suomen Mölkkyliitto ry 

Pöytäkirja 
Hallituksen kokous 2/2024 
Aika:  tiistai 5.3.2024 klo 18:00 
Paikka: Teams-etäyhteys 

1. Kokouksen avaus 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Paikalla Suvi, Antti, Vesa, Jukka, Lauri, Pasi 

3. Työjärjestys 

4. Edellisen kokouksen 1/2024 pöytäkirjan hyväksyminen 

5. Talous ja jäsenasiat (Jarmo, Pasi) 

Tilillä n 6000 euroa, yksi vuoden jäsenmaksuista maksamatta  

Pasin on kerännyt kommentteja jäsenilta. Kommentit toimitettiin sähköpostilla 
jäsenseuroille. 

1.Pelikiellot/Rangaistukset                                 24/hlö 
  

2.Alkoholiraja 0,5promillea                                 15/hlö 
  

3.Säännöt, Ei noudateta                                       11/hlö 
     -häiritään puheella 

    -kaaresta pois ja takasin 
     -jalka sivulta yli 
     -pakan luona käynF heiGovuorolla 
     -aikaraja 1min 

   Näistä pitäisi tulla viiva 
  

4.SM-kisat kerran kuussa                                     8/hlö 
     -ei tupla viikonloppuja 
      touko-,kesä-,elo- ja syyskuu 
  

5.Kapula                                                                      5/hlö 
 -uitetaan vesiämpärissä painavammaksi 
 -lyödään nauloja sisään 
  -sorvataan uusi omakapula, paksummaksi, leveämmäksi 

  
6. Ei nolla alkoholirajaa                                         4/hlö 

  
7.Ei alkoholirajaa                                                     2/hlö 

  
7.Karnevaalitunnelmaa                                        1/hlö 

  
8.Tiimalasi heiGoajan miGariksi                        1/hlö       



6. Inventaario (Marko) 
Palikoita n 10 kpl jäljellä, tämän vuoden pakat ja muut vielä tulematta 

7. Tactic (Antti) 
Sopimus vielä allekirjoittamatta 

8. Kotisivut, facebook, insta (Vesa) 
Hyvää aktiivisiitta sivuilla, mainokset keräävät hyvin katselijoita. Osuus mainoskuluista 
otetaan SM-kisojen järjestäjäseuroilta 

9. SM-Kisat (Timo) 

Teams palaveri toiveissa Pori, sm-kisojen takia 

10.Kevätkonventti (Joosua, Jukka) 
23.4.2024 klo 18.00 

11. IMO / KV-toiminta / Maajoukkue (Suvi, Petteri) 
Em-sisäkisat käyty, tulospalvelu on hidasta.  

12.Kilpailusääntöjen päivittäminen  
siirretään seuraavaan kokoukseen 

13.Porin ehdotusten käsitteleminen (konventti) 
Kysytään Vantaan kortteliliigan kiinnostusta mixtin järjestämisestä, Jukka palaa asiaan. 

14.SM-kisojen kuvaus 
Vesa on yhteydessäkisajärjestäjiin, koetetaan löytää kisajärjestäjän puolelta 
vastuuhenkilö. 

15.Muut esille tulevat asiat 

16.Seuraava kokous 9.4.2024 klo 18 

17. Kokouksen päättäminen 


